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EEKLO

Je verlaat de drukke verkeersweg. Via 
een aangename brede, autoluwe laan, 
geflankeerd door groen, met ruim 
plaats voor fietsers en voetgangers, rijd 
je rustig het centrum binnen. 

Zonder te hoeven rondrijden of plaats 
te zoeken parkeer je je wagen in een 
ruime parking, misschien voor de rest 
van de dag, en je stapt bovengronds op 
het gezellige marktplein met zijn talrijke 
activiteiten. Winkels en horeca in de on-
middellijke nabijheid. Onder je voeten 
passeert ongemerkt het lokale verkeer 
zonder te storen. Een enkele bus van de 
Lijn pikt de wachtende studenten op de 
markt op.

Inderdaad, dit is Eeklo centrum, nadat 
de Ring en de voorgestelde werken aan 
de Stationsstraat en de markt klaar zijn.

Luidop dromen? 
Wij denken het 
niet. Meer en 
meer bewoners, 
handelaars en 
politici willen het 
zien gebeuren. 
De kostprijs is 
afgetoetst: er zijn 
verschil lende 
scenario’s voor 
uitbating die het 
project perfect 
betaalbaar ma-
ken. We willen toch een aangename en 
leefbare stad? 

In afwachting van een vernieuwd cen-
trum waar we fier op zijn en waar de 
Eeklonaars zich terug thuis voelen, 
wenst de N-VA je prettige feestdagen, 
en het allerbeste voor 2016 !

Een centrum waar je kan ademen

Maak kennis met Tom!

wenst u een prettig eindejaar!
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www.n-va.be/eeklo

Locatie: Villa Zonneschijn, Gentse 
Steenweg 16 in Eeklo
Gastspreker : Andries Gryffroy over de 
‘Turteltaks’

N-VA EEKLO NODIGT U

UIT OP HAAR 

NIEUWJAARSRECEPTIE

Onze Italiaanse avond op 24 oktober 
werd bijgewoond door enkele zwaar-
gewichten uit de federale politiek: 
Elke Sleurs, staatssecretaris voor 
Armoedebestrijding, Gelijke Kansen, 
Personen met een beperking, Groot-
stedenbeleid en Wetenschapsbeleid, 
en Siegfried Bracke, Kamervoorzitter 
van het federale parlement, waren 
graag aanwezig op ons evenement.

HOOG BEZOEK 

BIJ N-VA EEKLO

Datum: 31 jan. 2016 om 11 uur
Danny Plaetinck
Voorzitter N-VA Eeklo

Jongerenverantwoordelijke Tom Van Damme is ons jongste be-
stuurslid. Hij houdt bovendien onze facebookpagina up-to-date. 
Tom studeert Bestuurskunde en Publiek Management aan de 
Ugent. 

Tom legt zijn politiek engagement uit: “Ik wil mee vorm geven aan 
het beleid, dat op vele aspecten beter zou kunnen. Mijn maatschap-
pijvisie bestaat uit een ontzuilde, democratische rechtsstaat waarin 
de rechten en vrijheden van de Vlaming worden gegarandeerd. 
Verder wil ik een slanke maar daadkrachtige overheid die initiatie-

ven ondersteunt zonder al te veel betutteling en bureaucratie.” 

Hoewel het behalen van zijn masterdiploma zijn eerste prioriteit is, wil hij zeker actief 
meewerken bij de verkiezingen van 2018. “Ik heb voor de N-VA gekozen omdat het de 
enige partij is die met een duidelijk en efficiënt economisch herstelplan komt.”

Interesse om als jongere ook je stem te laten horen? Neem contact op via 
tom.vandamme@n-va.be



www.n-va.be/eeklo eeklo@n-va.be

Steeds meer Eeklose gezinnen heb-
ben het financieel moeilijk en komen 
in armoede terecht. Al dan niet 
gewild kunnen ze de touwtjes niet 
meer aan elkaar knopen. Daarom 
is het belangrijk dat er naar deze 
mensen geluisterd wordt, ze kunnen 
rekenen op een efficiënte hulpverle-
ning en daadwerkelijk ook geholpen 
worden. Weet u niet waar u terecht 
kan bij financiële en/of sociale nood 
of kent u iemand met dergelijke pro-
blemen, dan kan je ons altijd contac-
teren. De N-VA biedt een luisterend 

oor en verwijst u door naar de juiste 
diensten.

Als OCMW-raadsleden hebben wij 
altijd constructief meegewerkt om 
de sociale site De Zuidkaai verder 
uit te bouwen, het OCMW te laten 
verhuizen naar De Zuidkaai en de 
BKO (buitenschoolse kinderopvang) 
Zuiderzon te laten huisvesten in 
het voormalige Beukenhof. Ook de 
toekomstige verbinding Stations-
straat – Zuidmoerstraat is een goede 
beslissing om de Eeklonaar vlotter 

kennis te laten maken met de De 
Zuidkaai en hen sneller de weg naar 
het Sociaal Huis en het Wijkcen-
trum De Kring te tonen.

17 oktober was de Werelddag 
van verzet tegen armoede. Dat er 

armoede in Eeklo is, bewijst de 
Zuidkaai genoeg. Om deze proble-
matiek extra in de verf te zetten en 
tegelijkertijd (het aanbod) van het 
centrum beter bekend te maken bij 
de Eeklose bevolking, werden alle 
gemeenteraadsleden uitgenodigd 
om even mee te helpen als vrijwil-
liger. Aangezien (kinder)armoede-
bestrijding een speerpunt is in ons 

programma voegen we graag daad 
bij ons woord. 

Ann, Caroline, Johan, Hilde en Peter 
hielpen mee bij de sociale kruide-
nier, dat een kwaliteitsvol alternatief 
is voor noodhulp en tegelijk een 
ontmoetingsplaats is in het kader 
van de armoedebestrijding.

Eindelijk is het nu duidelijk dat 
men in deze twijfelachtige bocht niet mag parkeren, 
daar waar voordien veel personen onwetend gever-
baliseerd werden. Wat een beetje verf kan doen ! 

Niet eenvoudig om hier juist te parkeren …

N-VA luistert ook naar mensen in armoede

Armoedebestrijding-N-VA-raadsleden stropen mouwen op

Eindelijk duidelijk  
parkeerverbod

Cactus

Gemeenteraadslid Michel De 
Sutter stelde voor om fietsers in 
het Eeklose centrum te onder-
steunen door de fietspaden tus-
sen parkeerstrook en voetpad te 
leggen in plaats van nu tus-
sen parkeerstrook en rijdende 
auto’s. In vele andere steden en 
gemeenten is dit reeds zo, ook 
in sommige Eeklose straten. De 
grote verkeersas, die ook zeer 
veel zwaar verkeer moet slik-
ken, blijft achter in deze maatre-

gel. Gezien dit bovengemeentelijke 
materie is, stelde hij in de gemeen-
teraad voor dat deze beargumen-
tering gesteund wordt door de 
voltallige gemeenteraad en wordt 
doorgegeven aan de bevoegde in-
stanties. Dit werd door de meerder-
heidspartijen gewoon verworpen, 
met tegenargumenten die volledig 
voorbijgaan aan het voorstel van 
De Sutter om het centrum verkeers-
veiliger te maken.

N-VA-gemeenteraadslid 
Hilde Lampaert heeft op 
de zitting van 21 sep-
tember 2015 gepleit voor 
het aanstellen van een 
schepen voor Dieren-
welzijn. 

Een echte, dan.
Het aantal klachten over 
inbreuken op dierenwel-
zijn ging de laatste jaren 
in stijgende lijn. “Nu 
Vlaanderen zelf bevoegd 
is voor dierenwelzijn, 
kunnen we daar eindelijk 
paal en perk aan stellen, 
ook in Eeklo”, zegt Hilde 
Lampaert. Een eigen 

schepen bevoegd voor 
dierenwelzijn is nodig 
want dierenmishande-
ling en verwaarlozing 
hebben ook in Eeklo 
geen plaats. Een sterk en 
gestructureerd lokaal be-
leid is nodig in de strijd 
tegen dierenleed.
Schepen Bob D’Haeseleer 
beweert dat hij die be-
voegdheid heeft, alleen 
staat dat niet vermeld op 
de website van onze stad 
noch is zijn bevoegdheid 
gekend bij het ministerie 
van Ben Weyts, dat de 
Vlaamse bevoegdheid 
over Dierenwelzijn heeft. 

De N-VA vraagt zich af 
hoe een ‘onzichtbare’ 
schepen voor Dierenwel-
zijn, een degelijk beleid 
kan opzetten. Beleid is 
volgens Hilde Lampaert 
meer dan alleen wat 
vraagjes beantwoorden. 
Een gestructureerde aan-
pak is nodig.

Een klacht tegen ver-
waarlozing en mishan-
deling kan altijd via 
het algemeen meldpunt 
www.vlaanderen.be/
dierenwelzijn 

Fietspaden en parkeerstroken verwisselen

Eeklo heeft schepen voor Dierenwelzijn 
maar niemand weet het ….

Hilde Lampaert: 

“Eeklo heeft een  
‘onzichtbare’ 
schepen van  
Dierenwelzijn.

Balgerhoeke triomfeert Dat is gesproken !
Deze zomer vernamen we de knieval van de burgemeester voor de noordelijke ontsluiting van Balgerhoeke. We kregen 
wel een wrang gevoel dat dit volgens hem het minst goede tracé is. Dus vragen wij ons af; in welke hoedanigheid 
treedt hij dan op, als ondervoorzitter van  de intercommunale Veneco of als burgemeester van Eeklo en misschien zelfs 
Balgerhoeke?

“Het moet maar eens gedaan zijn met senioren alleen maar als kosten te zien en daar vervolgens 
gaan op besparen! Senioren hebben hun strepen verdiend en verdienen respect. De investeringen in 
seniorenbeleid dient minstens even groot te zijn als in jeugdbeleid.”

Caroline Spittael en
Mieke Eggermont
N-VA-OCMW-raadsleden

De bewoners van de witte wijk 
maakten zich ongerust over de re-
novatie van het parkplein en meer 
in het bijzonder over de wadi of 
waterbuffer die men er wou aanleg-
gen. Dankzij de tussenkomst van 
de N-VA ging de bevoegde schepen 
tot tweemaal toe in overleg met de 
buurtbewoners.

Dankzij deze inspraak komt er 
geen wadi op het plein en daarmee 
is één van hun grootste zorgen van 
de baan. De N-VA en de bewoners 
van de wijk gaan er van uit dat de 
schepen zich aan zijn WOORD
zal houden en betere oplossingen 
zal uitwerken. 

‘N-VA luistert’ werkt !

N-VA luistert
N-VA komt op voor de witte wijk: geen wadi op het buurtplein !

Mieke Eggermont, OCMW-raadslid
Ann Eggermont, gemeenteraadslid

Rita Gysels, 
gemeenteraadslid

Patrick De Clercq



Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Sterk grenzenbeleid Enkel échte vluchtelingen

Harde aanpak
mensenhandel

Europese
buitengrenzen
versterken

Werken aan 
structurele
veiligheid in 
herkomstlanden

Meer en betere 
opvang in de regio
van herkomst

Nieuw EU-fonds om
solidaire lidstaten
financieel te steunen

Pushbacks
naar veilige
havens

Vluchteling

= opvang voor wie vlucht 
voor oorlog en vervolging

Economische migrant

Grondige screening 
op terroristen en 
criminelen

Bed Bad Brood

Negatieve beslissing

Terugkeer enige optie

Grenzen aan
gastvrijheid

Vrijwillig als het 
kan, gedwongen 

als het moet

=
Geen opvang van:

N-VA pakt vluchtelingencrisis 
menselijk en eerlijk aan

De N-VA vraagt:

Zacht voor de kwetsbaren, maar hard voor wie misbruik maakt van onze gastvrijheid

Theo Francken, staatssecretaris voor Asiel en Migratie

Niet enkel symptomen, maar vooral oorzaken aanpakken:


